

Referat Brukerrådsmøte Bo -og Habiliteringstjenesten

Tidspunkt/sted: Tirsdag 21.01.25 kl. 16.00, Enen Aktivitetssenter
Tilstede: Solveig Jacobsen, Iver Valved, Per Arne Meringdal Harstad
Tilretteleggere: Stina Dahle, Anette Sæther

Saksnr.	Saker
1.	Gjennomgang av sak fra forrige møte. Vi får 50.000 kr for å gjennomføre "Landart i Moldemarka" i samarbeid med Moldemarkas venner og kulturskolen. Forslag om å inkludere flere for eksempel Tøndergård og Alternativ Opplæring ved Romsdal VGS. Avtale nytt møte når vi nærmer oss for å klargjøre hva vi skal gjøre, og hva Moldemarkas venner kan bistå med. Aktuelt at dette blir på vår/sommerparten.
2.	Et av medlemmene i rådet tar opp en sak som gjelder det nye sykehuset. Er redd for at man ikke lenger skal få samme tilbud som før nå når sykehuset blir på Hjelset. Vi snakker om at oppfølgingen blir den samme som før, og at man har samme krav som tidligere tross lengre reisevei.
3.	En av brukerrådet sine "hjertesaker" har endelig blitt hørt og gjort noe med! Det er startet opp med diskotek og fritidsklubb. Første diskotek var det hele 70 stk som møtte opp. På fritidsklubb var det ca. 35 oppmøtte. Mulig det er litt mer interesse for diskotek. Det har tidligere vært et ønske om sommerfest i hagen på Enen. Dette kan være et alternativ til diskotek før sommerferien. Forslag om å invitere Tøndergård og AO på Romsdal VGS. Ønske om live-band, kanskje man kan "fri" til noen livemusikere og høre om de kan spille noen sanger for oss. Tenke litt på hvem man kan kontakte. F.eks. kulturskolen. Eller om noen ansatte i boliger er glad i å spille/synge? Stina tar sommerfest videre.
4.	Snakker om gamle saker vi har snakket om som ikke er gjort noe med. En sak fra juni 2023 var "temakvelder". Tema en kveld kunne vært fotball. Der man møtes for å se fotballkamp på storskjerm i kantina. Et annet ønsket tema er "nettvett". Der man kan invitere politiet f.eks. til å snakke om nettvett, slik som de gjør på skoler osv. I tillegg til nettvett, kunne man også hatt enkel opplæring i bruk av i Pad, mobil, internett, e-post osv. Vi i brukerrådet ønsker at ledergruppen drøfter dette på ledermøte, og gir oss tilbakemelding på dette. Viktig at lederne kan tenke seg til hvem i sin bolig som kan få ansvar for å gjennomføre en temakveld, da er det større sjanse for at det blir gjennomført. F.eks. Østre Plassveg får ansvar for å gjennomføre temakveld nettvett, og leder finner ut hvem i Østre som skal gjennomføre.
5.	Referatsak: Nytt navn på brukerrådet. Lar det stå til noen kanskje kommer på et navn som passer bedre

6.	De i Eidsvåg har tidligere sendt inn sak hvor det var ønske om å møtes for ballspill osv. i en hall. Men da de har hall selv, kan de gjerne invitere til dette selv og så kan de fra Molde og Misund komme dit. Det er vanskelig for de i Molde å få leid hall.
7.	Snakker om at neste møte må være i mars for å planlegge kunst i natur, og at det må være sammen kulturskolen og Heidi Rødstøl. Utføre prosjektet i mai? Kanskje ha møtet på kulturskolen? Anette sender e-post til kulturskolen.
8.	Fått lite saker siden sist. Anette legger ut på teams og påminner alle om at man kan melde inn saker til MK-brukerradetbohab@molde.kommune.no . Man kan evt også melde til Stina eller Anette, eller til ansatte/leder i bolig.